

<<互动英语练习册>>

图书基本信息

书名 : <<互动英语练习册>>

13位ISBN编号 : 9787504582720

10位ISBN编号 : 7504582727

出版时间 : 2010-5

出版时间 : 中国劳动社会保障出版社

作者 : 韩艳 著

页数 : 202

版权说明 : 本站所提供之下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问 : <http://www.tushu007.com>

<<互动英语练习册>>

内容概要

《互动英语练习册4》与国家级职业教育规划教材《互动英语4》配套使用。
本练习册内容紧扣教材的主题和能力训练目标，涵盖了大学英语四级考试的相关要求，既注重学生英语语言应用能力的提高，又强调四级考试应试技巧的训练。
题型全面、题量充足，能力训练和模拟试卷融为一体。
可供高等职业技术院校、成人高校、本科院校举办的二级职业学院和民办高校学生使用。

<<互动英语练习册>>

书籍目录

Unit 1 Hunting for a Job
Unit 2 Self-developing
Unit 3 Community
Unit 4 Life-long Learning
Unit 5 Promotion
Unit 6 Investment
Unit 7 Starting Business
Unit 8 Relaxing Yourself
Keys
Listening Script

<<互动英语练习册>>

章节摘录

Passage 2 Questions 19 to 22 are based on the passage you have just heard.

19. A. Teachers. B. Graduates. C. Some employers. D. Some employees.

20. A. They should hold optimistic attitude. B. They should be very patient. C. They should have active attitude. D. They should have confidence in themselves.

21. A. They should write a letter to their friends there. B. They should go to the Internet. C. They Should send their resume first. D. They should go there to learn about the city.

22. A. Not mentioned. B. Because they have very limited positions. C. Because the~] dont have enough mone for ~oh advertisements. D. Because they havent realized the importance of extensive publicity.

Passage 3 Questions 23 to 25 are based on the passage you have just heard.

23. A. The experience would be very limited. B. Not mentioned. C. People learn very little at the beginning but a lot with time passing by. D. Getting experience from a job takes too much time.

24. A. The knowledge of how to do one job well. B. The knowledge of how to enjoy financial abundance. C. The knowledge of how to get a job. D. The knowledge of how to be a job hopper.

25. A. Its important for people to get a job. B. Its not necessary to get a job. C. Not mentioned. D. Getting a job is important because people can get some experiences.

<<互动英语练习册>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>